
學生宿舍床位抽籤申請流程教學 

The Lot Drawing Registration Guide 

 

 

  



 

1 帳號登入(Log In) 

 

1.1 首先在系統頁面上方選擇自己的身分。 

First Choose your identity above this page. 

1.2 接著點選下方的「登入」進入到登入頁面後，輸入學生 ID和密碼登入

系統。 

Then, click “log in” below the page, and enter your Student ID and 

Password to log in the system (the password is the same as it in 

Cheng-Kung Portal (https://i.ncku.edu.tw/en)).  

  

https://i.ncku.edu.tw/en


 

2 簽署個人資料蒐集同意書 

(Accept the Personal Information Collection Agreement) 

 

在此步驟請詳閱個資蒐集合約內的所有內容，閱讀完畢後勾選同意並進行下

一步。 

In this step, you should read the Personal Information Collection Agreement, and 

check the box below this page. 

  



 

3 通過宿舍常見違規行為宣導測驗 

(Pass the Student Dormitory Regulations Test) 

3.1 此部分會對同學宿舍一些常見違規行為進行檢測，每題為單選題，必

頇全部答對才能進行下一步。在作答時如下圖所示，勾選後會有提示，

當提示顯示為正確時才是正確答案。 

In this part, every student should do the test for the Student Dormitory 

Regulations. Each one is multiple selection questions. The student will go 

on next step only he/she corrects all the questions. Like the image below, 

each checkbox would show the note under the answer. The note shows 

“Correct”, which means the correct answer. 

 
3.2 作答完畢後先點選「送出填寫資料」，確定所有題目都作答完畢且正確

後(若有錯誤或沒做答的題目必頇完成後才能繼續)，再按「請繼續下一

個步驟」至下一階段。 

After finishing the test, click “Click to submit your answer”. If the system 

shows some answers are wrong or missing answer, please check all the 

answer and click that button again. Then click “Next” to the next step. 

 



4 觀看宿舍防災疏散演練影片[僅國際交換生及國際學位生頇觀看] 

Watch Education Film for Disaster Prevention 

此階段僅有選擇「國際交換生及國際學位生」的同學需要觀看，觀看後

點選下一步進行測驗。 

In this step, students will watch an education film for disaster prevention. 

The film talks about some fire and disaster prevention skills and knowledge, you 

should watch carefully because there will be a test according to this film. Then 

Click “Next True-False Test”. 

 

5 通過公共場所防火、防颱及防災宣導測驗 

Pass the Fireproof Guide for Public Areas Test 

在此測驗中所有題目皆為是非題，需要答對總題數 80%才能進行下一步

(沒通過則需要重新測驗)。再填寫完畢後點選「送出填寫資料」，確認通過

後再點選「請繼續進行下個步驟」。 

In this test, all questions are True-False test. According to the video in the 

last step, choose the right answer and click “Click to submit your answer”. If the 

score is below 80%, you should do it again. 

 After passing the test, click “Next” to sign the contract. 

 



6 填寫學生住宿契約書及住宿志願順序 

Sign the Student Housing Contract & Set Dorm Building 

Preference Order 

6.1 首先閱讀所有合約內容，並注意第 6、7、8、9、11條需勾選「我了解」。 

First, read the contract. And there have some checkboxes in the 6-th, 

7-th, 8-th, 9-th, and 11-th one, don’t forget to check “I understand”. 

 

6.2 接著在頁面最下方填寫自己的信箱與聯絡電話，並勾選「我同意」並

送出申請。 

Then at the page below, enter your email and mobile phone No., and 

click “I agree with, understand, and willing to obey National Cheng Kung 

University Student Housing Contract”. Finally click “Submit Application”. 

 

  



 

6.3 最後進入志願選填的部分，如下圖你將對各宿舍進行志願排序，並得

到一組授權碼(新生無此項目，e.g. 3619)，請將此授權碼牢記，之後在

床位選填時會使用到。在送出表單之後整個床位申請的流程算是完

成。 

(注意：若送出之後需要修改，請於系統開放時間內重新登入操作) 

The last part is to set your preferences order for the dorm buildings. 

Like the figure below, you should choose the first fourth preferences of the 

dorm buildings; also, you would get a verified code, like 3619, which is 

used room registration. Please keep this number in mind! After sending this 

form, the registration is done. 

(Notice：If you need to modify the preferences order after sending its, 

please log in again during the system opening time.) 

 

 


